



## Arteast 25<sup>th</sup> Anniversary 25<sup>e</sup> anniversaire d'Arteast

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to the Board of Directors and Members of

### Arteast

in recognition of the celebration of their 25<sup>th</sup> anniversary serving visual artists in our community.

Founded in 1990, Arteast has distinguished itself as a pioneer for the development and promotion of the visual arts in Ottawa's east end. Arteast also serves as an important hub for amateur visual artists to hone their skills and for professional visual artists to showcase their talents.

As Head of Council, I want to acknowledge Arteast for its valuable contribution to the cultural enrichment of our city.

Allow me to offer my best wishes to Arteast for a most successful and memorable silver anniversary.

Dated February 15<sup>th</sup> 2015

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'adresse mes plus sincères félicitations au conseil d'administration et aux membres

### d'Arteast

à l'occasion du 25<sup>e</sup> anniversaire de cet organisme au service des artistes visuels de notre collectivité.

Établi en 1990, l'organisme Arteast s'est distingué comme pionnier dans le développement et la promotion des arts visuels dans l'est d'Ottawa. Arteast constitue aussi un important carrefour où les artistes visuels amateurs peuvent parfaire leurs compétences et où les artistes visuels professionnels peuvent mettre leurs talents en évidence.

En tant que chef du Conseil, je tiens à rendre hommage à Arteast pour sa précieuse contribution à l'enrichissement culturel de notre ville.

Je souhaite à Arteast un vingt-cinquième anniversaire des plus fructueux et mémorables.

Fait le 15 février 2015

Jim Watson  
Mayor/Maire  
City of Ottawa/Ville d'Ottawa